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KELLOKOSKEN KEHITTÄMISTOIMIKUNNAN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 
 
Kokousaika:  27.10.2015 klo 18.00 – 19.30  
Paikka: Ravintola Ruukki 
Osallistujat:  

Liisa Palvas (pj.) 
Kyösti Lehtonen (vpj.) 
Heli Udd 
Kari Sillman 
Erja Isomäki 
Arja Taipale  
Antti Seppälä 
Asko Honkanen (siht.) 

poissa   
Antti Joutseno 
Hannu Helasvuo 
Pertti Alivirta 
Ari Maskonen 
 

 
ASIALISTA  
 
1. Kokouksen avaus 

 
Pj. avasi kokouksen klo 18.00. 
 

2. Kehittämistoimikunnan kokoonpanon muutos 
 
Toivotettiin tervetulleeksi uusi toimikunnan jäsen, Erja Isomäki. Esittäydyttiin. 

 
3. Vastine koskien Kellokosken lukion toiminnan lakkauttamisehdotusta 

 
Kellokosken lukion lakkauttamisesta käydään jälleen keskustelua. Kasvatus- ja 
koulutuslautakunnasta asia on edennyt kunnanhallituksen käsiteltäväksi. Toimikunta monen 
muun aktiivisen tahon ohella on nähnyt tarpeelliseksi ottaa kantaa, joten on laadittu laajan 
allekirjoittajaryhmän toimesta vastine, jossa esitetään vahvat argumentit Kellokosken lukion 
toiminnan jatkamiseksi. Vastine-ehdotus oli lähetetty kokouskutsun liitteenä. 
 
Päätettiin hyväksyä vastine toimikunnan osalta ja toimittaa vastine jakelulla: 

 Kunnanhallitus 

 Kasvatus- ja koulutuslautakunta 

 Kasvatus- ja sivistystoimi 

 kunnan johtoryhmä 

 Keski-Uusimaa –lehti 

 some-foorumit mm. Kellokoski-fb -ryhmä 
 
Tarvittaessa vastine lähetetään myös kunnanvaltuuston jäsenille. 
 
Päätettiin tarkastaa pöytäkirja tämän pykälän osalta välittömästi kokouksessa. 
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4. Kannanotto Kellokosken sairaalan toiminnan jatkamiseksi 
 
HUS:ssa käydään keskustelua Kellokosken sairaalan jatkamisesta tai lakkauttamisesta. On 
laadittu kannanotto koskien Kellokosken sairaalan toiminnan jatkamiseksi. Kannanottoehdotus oli 
toimitettu kokouskutsun liitteenä.  
 
Hyväksyttiin laadittu kannanotto ja päätettiin toimittaa kannanotto HUS:lle sekä eri medioihin (HS, 
Keskari, Viikkouutiset, some). 
 
Päätettiin tarkastaa pöytäkirja tämän pykälän osalta välittömästi kokouksessa. 
 

5. Kellokosken linja-autokatosten uusiminen 
 

Kellokosken kehittämistoimikunta laati ELY-keskukselle aloitteen Kellokosken linja-autokatosten 
uusimiseksi. ELY-keskuksen vastaus: 
 
Uudenmaan ELY-keskus kiittää teitä aloitteesta, jossa toivotte pysäkkikatosten uusimista Vanhan 
valtatien (mt 1456) varressa Kellokoskella Tuusulassa. Otamme aloitteenne huomioon 
seuraavien vuosien pysäkkikohteita suunniteltaessa. 
Käsittelemme aloitteenne ja arvioimme sen toteuttamismahdollisuudet. Käsittelyn yhteydessä 
teemme tarvittaessa maastokatselmuksen kohteeseen. Aloitteista ei yleensä anneta erillistä 
vastausta käsittelyn jälkeen. 
Tällä hetkellä meille ei ole osoitettu yhtään rahoitusta pysäkkikohteisiin. Nykyisin Uudenmaan 
ELY- keskuksen käytössä oleva rahoitus kuluu lähes kokonaan teiden välttämättömään 
jokapäiväiseen hoitoon ja teiden päällystyksiin. Kiireellisimmätkin joukkoliikenteen edellytyksiä 
parantavat hankkeet voivat joutua odottamaan toteutumista useita vuosia. 
 
Päätettiin merkitä tiedoksi ja todeta, että Kellokosken kehittämistoimikunta seuraa asian 
etenemistä. 
 

6. Muut asiat 
 
6.1 Patoaltaan ruoppaaminen 
 
Ruoppauslupa päättyy ensi vuonna. Oli käyty keskustelua Rusutjärvellä olevasta proomusta, jota 
voisi käyttää, mutta oli käynyt ilmi, että proomu on liian suuri. Teknisen toimen johtajan mukaan 
ruoppaus aiotaan aloittaa vuonna 2016. 
 
6.2 Koulutien rakentaminen 
 
Koulutien uuden linjauksen rakentaminen on alkamassa. Merkittiin tiedoksi. 
 
6.3 Roinilanpellon päiväkotihanke 
 
Roinilanpellon päiväkodin rakentaminen on alkanut, paalutustyöt ovat par’aikaa käynnissä. 
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6.4 Kyltit ja kadunkalusteet 
 
Keskusteltiin katujen viitoituksen ja katukalusteiden järjestämisestä siten, että siihen saisi 
paikallista ”väriä”. Kyltit ja kalusteet voisi jatkossa suunnitella alueittain tai taajamittain jonkin 
teeman ympärille. Tehtaan logo voisi olla sopiva Kellokoskelle. Jatketaan tämän ajatuksen 
kehittelyä. 
 
Tiedoksi: tekninen toimi 
 
6.5 Nystenintien jatkaminen Vanhalle Valtatielle 
 
Käytiin keskustelua Nystenintien rakentamisesta ennen kuin asemakaava saadaan muutettua. 
Yhteys on erinomaisen tarpeen viimeistään kun Roinilan päiväkoti valmistuu vuoden 2016 lopulla. 
Kellokosken kehittämistoimikunta ehdottaa tekniselle toimelle, että Nystenintien rakentamista 
kiirehditään mm. tiedustellen ELY:ltä, voidaanko uusi liittymä toteuttaa Vanhalle Valtatielle jo 
ennen uuden asemakaavan valmistumista? Katusuunnitelman laatiminen tulisi aloittaa hetimiten. 
 
Tiedoksi: tekninen toimi 
 
6.6 Rajalinnan työpaikka-alueen toteuttaminen 
 
Honkanen selvittää toteutusaikataulua sekä markkinointia toimikunnalle – tiedot toimitetaan 
sähköpostitse. 
 
6.7 Keskusteltiin Kellokosken alueen kaavahankkeista ja niiden aikatauluista. 
 
Linjapuisto II ei ole edennyt pitkähköön aikaan maapoliittiseen ohjelmaan liittyvästä haasteesta 
johtuen. Joenranta-kaava ei ole vielä vireillä - todettiin, että olisi hyvä vaihtoehto Linjapuisto II:n 
laatimisen ongelman ratkeamista odoteltaessa. 
 
6.8 Kustaa Aadolfin palvelutalon lisärakennuksen työmaa 
 
Todettiin, että Kustaa Aadolfin yhteyteen on rakenteilla rivitalo. Rakennus on Tukukin 
vuokrakohde, jossa oletettavasti erityisesti palveluasuntoa tarvitsevat hakevat. 
 
6.9 Kotiseutupolkuesite 
 
Päätettiin tutustua Koskenmäen kotiseutupolun esitteeseen ja suunnitella jatkossa miten 
Kellokosken kotiseutupolusta voisi tehdä samankaltaisen painetun esitteen. 
 
6.10 Ilmoitustaulut 
 
Keskusteltiin siitä, tarvitaanko kunnollinen ilmoitustaulu. Olevat ilmoitustaulut eivät ole 
ajanmukaisia. Todettiin myös, että kovin paljon ilmoitustauluja ei enää käytetä. Vanhoja 
ilmoituksia eivät ilmoitusten jättäjät vaikuta juuri poistavan, joten ilmoitustaululla tulisi olla 
vastuuhenkilö. Päätettiin palata asiaan myöhemmin. 
 
6.11 Rantasaunan käyttö 
 
Keskusteltiin rantasaunan käytöstä. Netissä on varauskirja, joka lähettää vastausviestin 
varaajalle. Rantasauna on ollut hyvin käytössä, kesällä joka viikonloppu. 
Rantasaunayhdistykseen toivotaan lisää yhdistyksiä jäseniksi. 
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6.12 Kellokosken asukasmäärä 
 
Honkanen selvittää Kellokosken asukasmäärän muutokset ja määrän seuraavaan kokoukseen. 

 
7. Seuraavat kokoukset 

 
Kutsutaan kokous ti 17.11. klo 18 koolle tarvittaessa. 
 
Seuraava kokous on ti 8.12. klo 18 – yhtenäiskouluhanke / suunnitteluarkkitehti Riitta Laurila 
 
tammikuun kokoukseen pyydetään Kellokosken keskustan kaavaa esittelemään 
kaavasuunnittelija Maria Suutari-Jääskö 
 
Aiemmin sovitusti Honkanen otti yhteyttä Jokelan kehittämistoimikuntaan ehdottaen kevääksi 
yhteiskokousta. Vastausta ei ole vielä saatu, eikä mahd. aihetta sovittu. 

 
8. Kokouksen päättäminen 

 
Pj. päätti kokouksen klo 19.30. 
 
 
 
muistion laati 28.10.2015 
Asko Honkanen 
toimikunnan sihteeri 
 
Jakelu: 
 
toimikunnan jäsenet 
kellokoskelaiset valtuutetut  
kunnanhallituksen jäsenet 
kunnanvaltuuston pj:t 
kuntakehitysryhmän jäsenet 
kunnan verkkosivut / Leena Eno 
Kellokosken kirjasto 
Keski-Uusimaa –lehti 
tekninen toimi 


